

\* No. 612. CONVENTION<sup>1</sup> CONCERNING FORCED OR COMPULSORY LABOUR, ADOPTED BY THE CONFERENCE AT ITS FOURTEENTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1930, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946

\* No. 613. CONVENTION<sup>2</sup> CONCERNING THE REGULATION OF HOURS OF WORK IN COMMERCE AND OFFICES, ADOPTED BY THE CONFERENCE AT ITS FOURTEENTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1930, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946

\* No. 614. CONVENTION<sup>3</sup> CONCERNING THE PROTECTION AGAINST ACCIDENTS OF WORKERS EMPLOYED IN LOADING OR UNLOADING SHIPS (REVISED 1932), ADOPTED BY THE CONFERENCE AT ITS SIXTEENTH SESSION, GENEVA, 27 APRIL 1932, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946

\* No 612. CONVENTION<sup>1</sup> CONCERNANT LE TRAVAIL FORCÉ OU OBLIGATOIRE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE A SA QUATORZIÈME SESSION, GENÈVE, 28 JUIN 1930, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946

\*No 613. CONVENTION<sup>2</sup> CONCERNANT LA RÉGLEMENTATION DE LA DURÉE DU TRAVAIL DANS LE COMMERCE ET DANS LES BUREAUX, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE A SA QUATORZIÈME SESSION, GENÈVE, 28 JUIN 1930, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946

\* No 614. CONVENTION<sup>3</sup> CONCERNANT LA PROTECTION DES TRAVAILLEURS OCCUPÉS AU CHARGEMENT ET AU DÉCHARGEMENT DES BATEAUX CONTRE LES ACCIDENTS (REVISÉE EN 1932), ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE A SA SEIZIÈME SESSION, GENÈVE, 27 AVRIL 1932, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Volume 39, page 55.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Volume 39, page 85.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, Volume 39, page 103; and Volume 46, page 358.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, volume 39, page 55.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, volume 39, page 85.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, volume 39, page 103; et volume 46, page 358.

\* No. 631. CONVENTION<sup>1</sup> CONCERNING ANNUAL HOLIDAYS WITH PAY, ADOPTED BY THE CONFERENCE AT ITS TWENTIETH SESSION, GENEVA, 24 JUNE 1936, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946

\* No 631. CONVENTION<sup>1</sup> CONCERNANT LES CONGÉS ANNUELS PAYÉS, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE A SA VINGTIÈME SESSION, GENÈVE, 24 JUIN 1936, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946

*Certified statements relating to the ratification by Argentina of the above-mentioned eighteen conventions were registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 8 May 1950.*

*Des déclarations certifiées relatives à la ratification par l'Argentine des dix-huit Conventions précitées ont été enregistrées au Secrétariat des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 8 mai 1950.*

No. 612. CONVENTION<sup>2</sup> CONCERNING FORCED OR COMPULSORY LABOUR, ADOPTED BY THE CONFERENCE AT ITS FOURTEENTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1930, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946

No 612. CONVENTION<sup>2</sup> CONCERNANT LE TRAVAIL FORCÉ OU OBLIGATOIRE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE A SA QUATORZIÈME SESSION, GENÈVE, LE 28 JUIN 1930, SOUS SA FORME MODIFIÉE PAR LA CONVENTION DE 1946 PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS

#### RATIFICATION

*Instrument registered with the Director-General of the International Labour Office on :*

5 April 1950

CEYLON

(To take effect as from 5 April 1951.)

#### RATIFICATION

*Instrument enregistré auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le :*

5 avril 1950

CEYLAN

(Pour prendre effet le 5 avril 1951.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Volume 40, page 137; and Volume 46, page 364.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Volume 39, page 55.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, volume 40, page 137; et volume 46, page 364.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, volume 39, page 55.